

Erklärung Verhaltenscodex

Code of Conduct confirmation



Sehr geehrter Kunden und Kundinnen,
Dear Customers,

Wir freuen uns, Ihnen bestätigen zu können, dass die BENEDCIT GmbH die CAPIEL Code of Conduct-Initiative in Bezug auf die Prinzipien von Ethik, Umwelt und Kundenzufriedenheit unterstützt. Mit dieser Mitteilung bringen wir unsere Absicht zum Ausdruck, diese Grundsätze in unserem Einflussbereich zu fördern. Wir verpflichten uns, den CAPIEL Code of Conduct "*Driving our business in a sustainable way*" und seine Prinzipien zu einem Teil der Strategie, der Kultur und der täglichen Arbeit unseres Unternehmens im Bereich der Niederspannungsschaltgeräte zu machen und uns an gemeinsamen Projekten zu beteiligen, die die breiteren Entwicklungsziele dieser CAPIEL-Initiative fördern.

We pleased to confirm that the BENEDCIT GmbH supports the CAPIEL Code of Conduct initiative with respect to ethics, environment & customer satisfaction principles. With this communication, we express our intent to advance those principles within our sphere of influence. We are committed to making the CAPIEL Code of Conduct "*Driving our business in a sustainable way*" and its principles part of the strategy, culture and day-to-day operations of our company in the field of Low Voltage Switchgear and Control gear and to engaging in collaborative projects which advance the broader development goals of this CAPIEL initiative.

Mit freundlichen Grüßen
Sincerely yours,

Alexander Benedict
CEO

Wien, 31.01.2023

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'Alexander Benedict', written over a blue horizontal line.